
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt. 

2. Elevrådet 

a. Ikke tilstede. 

 

3. Eksamener og karakterer 2024 ved Camilla Kalborg 

a. Det går rigtig godt, der er kun 2 elever der i 1 fag har fået 00 

ellers er det et rigtig fint eksamensforløb.  

b. 2 lærertimer skal der fortsættes med og ellers skal der ses 

på hvad, der skal fortsættes med at fokuseres på.  

c. 8. klasse har et snit på 11,2 i valgfag. 

d. Camilla får et større indblik i E-klassen næste år for at løfte 

fokus på afgangseksamen på hele skolen. 

e. Møde med STUK i dag ang. karaktersnittet på skolen. Der 

kommer en evaluering i november med svar i ca. 

december/starten af det nye år, om der fortsat skal være 

tilsyn. Vi bliver ved med at samarbejde med kommunens 

konsulenter. Grundniveauet er generelt blevet højnet og det 

går rigtig godt. 

 

4. Kort gennemgang af fagfordeling, både e-klassen og almen, ved 

Morten Pejter Roitmann 

Dato: 17. juni 2024 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: 
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Emilie Jespersen 
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Side 2 af 3 

a. Konstitueringen, evalueres til december 2024. 

b. Nadja: Børnesager, kompetencecenter og netværksmøder. 

herunder PLC og vejleder. 

c. Nicklas: leder for 0.- 4. klasse. 

d. Camilla: leder for 5.- 9. klasse. 

e. Rasmus: leder for E-klasserne. 

f. Alle lærere får en personlig nærmeste leder. 

g. Morten: Ledelsen, kontoret, personer med tillidshverv. 

h. Næsten færdig for hovedskolen. E-klasserne kommer snart i 

orden. 

i. Næste år skal der startes tidligere med udvalg. 

j. E-klasserne bliver delt i 3 store teams, hvor de kan være 

sammen om at løfte opgaven og kan koordinere meget mere 

internt. Dermed giver det større fleksibilitet. 

k. Der bliver lagt skema onsdag og torsdag i denne uge for 

hele skolen. 
 

5. Skole/hjem cafe evaluering og hvorfor den ikke er fagfordelt igen. 
Ved Nadja Maria Jensen 

a. Der er ikke nok lærer til at dække opgaven. Det er valgt at 
bruge timerne på 2 lærertimer. 

b. Output godtgjorde ikke det antal timer der er. 
c. Det er ikke blevet gennemført på de 2 årgange grundet ny 

ledelse. 
d. Der afholdes elevstyret samtaler i stedet for. 
e. Set fra forældrenes side er der ikke mulighed for at tale om 

barnet, hvis der er behov for dette, eks. det faglige niveau. 
Der må gerne komme mere info om konceptet. 

f. Skole/hjem-samtalen skal være mere elev-orienteret og 
dette skoleår har været et år hvor der er blevet 
eksperimenter.  

g. Vi skal huske at forventningsafstemme med alle parter, så vi 
finder de gode løsninger sammen. 

h. Når der kommunikeres med forældre, skal der ikke være så 
mange forskellige oplevelser. Der skal ses på dette emne på 
et fremtidigt SB-møde. 

 
6. Indsatsopsamling 

a. Læseindsats Ved Nadja Maria Jensen 
i. Læseindsats hos de store: Eleverne skal selv være 

opmærksomme på deres læsestrategier. De har lavet 
en log på dette. næste år skal de have en samtale 
med en lærer. 

ii. Læseindsats de yngre: tættere på årgangene i 
vejledningerne. Næste år prioriteres 3 lektioner hos 
en årgang. Det skifter hvert halve år med årgangene 
der bliver fokuseret på. 

iii. Indsats for de helt små. Dialogisk læsning, hvor 
forældrene er med i. Forældrene skal understøtte 
deres børn. Før-fasen er blevet forbedret. 

iv. På læsekonferencen en gang om året gennemgås 
alle børn på alle årgange.  

b. Ordblindeindsats Ved Nadja Maria Jensen 



 

Side 3 af 3 

i. Sidste år blev der fordoblet timetallet for 
hovedskolen. Det fastholdes. Det gælder også timer 
for e-klassen. De kommer mere ind over 
fagfordelingen med deres kompetencer, så vi kan 
tænke en hel skole. 

ii. De elever som opdages sent. Der arbejdes med 
emnet og der er mange indsatser allerede i 
planlægningen. Man kan blive tilbudt læse-tilbud fra 
1. klasse og dermed er der meget hjælp. 

c. Herunder nye tanker vedr. kompetencecenteret 2024-2025 
ved Nadja Marie Jensen. 

i. Se ovenstående a og b. 

 

7. Kommende 5. årgang søger dispensation for kagesalg. De vil gerne 

deltage i ’Bag for en sag’, hvor man støtter Børns vilkårs 

Børnetelefonen. 

a. Der er besluttet at der er kagesalg 2 gange om året på 

Gungehusskolen, 4. og 8. klasse. Der gives ikke 

dispensation til denne forespørgsel. Klassen kan dog 

sælges uden for matriklen, eks. uden for Rådhuset. 
 

8. Forældretilfredshed på almendelen 
a. Set. 

 
9. Datoer i det nye år, herunder starttidspunkt 

a. Møder starter kl. 17:00. 

b. 19/8, 18/9, 22/10, 18/11, 10/12, 6/1-2025, 4/2, 12/3, 12/5, 

10/6. 

c. 12/6 Gungefestival. 

 
10. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Nej. 

b. SKOK: 

i. Næste møde 19/9, mobilundersøgelse af 

mobilfriskolen og beredskabsplan gennemgås. 

c. Medarbejder 

i. Der blev orienteret om parkeringsforholdene.  

d. SFO og Klub 

i. Nej. 

e. Ledelsen: 

i. Nej. 

 

11. Eventuelt 

a. Nej  


